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Studietoelagen hoger onderwijs  –  Openbaar- v e r-
voercriterium

De studietoelage voor het hoger onderwijs varieert
naargelang zij wordt toegekend aan een kamerstu-
dent ("die logies neemt in de stad waar de onder-
wijsinstelling gelegen is"), een spoorstudent ("die
dagelijks meer dan 10 km reist naar de onderwijs-
instelling") of een thuisstudent ("die woont op
minder dan 10 km van de onderwijsinstelling").

Volgens de definitie moet de spoorstudent dus niet
noodzakelijk gebruik maken van een of andere
vorm van openbaar vervoer om zich naar de
onderwijsinstelling te verplaatsen. Er mag dan ook
worden verondersteld dat heel wat "spoorstuden-
ten" zich met de wagen naar de onderwijsinstelling
begeven.

Ook bij het begrip "thuisstudent" speelt de wijze
van verplaatsing geen enkele rol. Ook daar mag
worden verondersteld dat heel wat thuisstudenten
zich met de wagen naar de onderwijsinstelling
begeven.

In Nederland was het toekennen van hogere stu-
dietoelagen aan studenten die zich effectief met
het openbaar vervoer verplaatsen een van de ele-
menten van een succesvol mobiliteitsbeleid. E e n
geïntegreerde aanpak van het mobiliteitsprobleem
is in Vlaanderen dan ook meer en meer nodig.

1. Kan het in rekening brengen van de verplaat-
singswijze van studenten bij de berekening van
de studietoelage inderdaad een gunstige invloed
hebben op de mobiliteit ? Is hierover reeds
onderzoek verricht ?

2. Worden er ook bij ons initiatieven overwogen
om de reglementering van de studietoelagen te
wijzigen zodat aan studenten die zich met het
openbaar vervoer verplaatsen een hogere stu-
dietoelage wordt toegekend ?

N.B. : Deze vraag werd eveneens gesteld aan de
heer Luc Van den Bossche, minister vice-
president van de Vlaamse regering, Vlaams
minister van Onderwijs en A m b t e n a r e n z a-
ken.

Antwoord

1. In Nederland werd hiermee reeds geëxperimen-
t e e r d . Ten gevolge hiervan steeg het openbaar-
vervoergebruik door studenten, waardoor er
capaciteitsproblemen ontstonden. Dit had ech-
ter geen daling van het autoverkeer tot gevolg.
In Vlaanderen werd hieromtrent nog geen spe-
cifiek onderzoek verricht.

2. Het antwoord op de tweede vraag behoort tot
de bevoegdheid van de heer Luc Van Den Bos-
sche, Vlaams minister van Onderwijs en Ambte-
narenzaken.


